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Jelen voltak: 
 
Neszveda P., Börzsönyi A., Pinke Gy., Fehér J., Balás K., Mogyorósi G., Szulik M. 
 
A klubest elején egy kis beszélgetéssel kezdtük az évet. Péter beszélt arról, hogy miért nem 
lehet egy mobillal olyan jó minőségű fotót készíteni, mint egy fényképezőgéppel. Szenzor, 
optika méret, érzékenység… stb…) 
 
Majd egy érdekes témát kezdtünk boncolgatni, nevezetesen a mesterséges intelligencia (AI) 
a fotózásban… Mi van akkor, ha az AI „csinálja meg helyettünk” a képet? Etikus-e használni, 
és milyen szinten a mesterséges intelligenciát? Ki a szerző, ki a szerzői jog tulajdonosa? 
Fotónak tekinthető-e egyáltalán az AI által létrehozott kép? stb, stb.… Érdekes témák, 
amikről sokat lehetne még beszélgetni! 
 
Ezután a képértékelésre beadott fotókat néztük át és beszéltük meg pár mondatban, hogy 
kinek-kinek melyik, és miért tetszett! 
Sajnos a projektor nagyon homályos képet adott, mintha leejtették volna, és tökéletesen nem 
lehetett élesre állítani. A színek is egészen mások voltak, mint egy monitoron nézve. Így nem 

voltak túl élvezhetőek a fotók.  

Pedig kár, mert egyre jobb alkotások születnek!  
 
(Készül az idei költségvetés a Faluházban, és az Igazgató úrral folytatott tárgyalásaim 

eredményeképpen, ígéretet kaptunk arra, hogy ha az önkormányzat /azaz a Ház 

fenntartója/ jóváhagyja a benyújtott költségvetési tervet, akkor megkapjuk a 
betervezett nagyméretű -55-58 collos /130-150 cm-es!!- Led UHD TV készüléket a 

jelenlegi ócska projektor helyett!!!  Ez február végén derül ki. N.P.) 

 
Majd Gitta klubtársunk hozott pár élvezetes képet, melyet az ismerősei tanyáján készített. 
Igazi vidéki élmény fogadott a képeken keresztül! 
 
János is hozott képeket, velük együtt a szokott jó színvonalat is. 
 
Beszéltünk (az AI kapcsán is) arról, hogy a Topáz egy remek program a kész képek 
zajszűrésére, és utólagos élesítésére is. Akinek van rá lehetősége, használja! 
 
Szó került a kiállításunkról is, melyet még januárban kellene megépíteni, és pl. egy szombati 
napon pedig megnyitni. 15.-ig zárva van a könyvtár, ahová a kiállítást tervezzük átvinni, 
ezután kéne építeni, melyre minden ügyes kezű klubtársunkat meghívjuk. Még Péter ez 
ügyben tájékoztat minket! A falakra ragasztandó alumínium U-profilt és a szükséges 
építőipari ragasztót már megvásároltuk. 
 
Zárásként Péter bemutatta (a még csak félig kész) legújabb (8 kamerás) videó klipjét, melyet 
december 30-án forgatott a faluházban Gyurival, Csicskovics Anikóval és az Alpenrose 
táncosaival közösen. 
 
Legközelebb január 22.-én Vince, Artúr napján találkozunk a szokott helyen a szokott időben! 



 
 

Ne feledjétek a következő képértékelésre a képek beadási határideje: 

január 15. hétfő éjfél! 
 
 
 
Írta, rendezte, szerkesztette: Börzsönyi Attila 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Fotók: Pinke György 


